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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 15 oktober 2018. 

 

 
Aanwezig: Chris van Tilborg, Jaap Plomp, Wilmy van de Beek, Linda van Borssum, Rian van Pagee, 
Fons Kortrijk, Edwin van Harten, Ad Blok, Sybrecht van Veen 
 
Afwezig: geen 
 
Notulist: Jantine Dekker 
 
1.Opening en Welkom: 
 Chris van Tilborg opent de vergadering, heet een ieder welkom en meldt dat enkele leden iets later     
zullen komen.         
 
2.Vaststelling agenda:  
 We stellen de agenda onveranderd vast. 
 
3. Verslag, afsprakenlijst en info: 
a. Vaststellen notulen Participatieraad   17 september 2018  
Er zijn geen op- of aanmerkingen. We keuren het verslag onder dankzegging goed. 
b. Activiteitenkalender (bijlage02): 
-  éénloketfunctie: een congres over de inclusieve samenleving: Chris van Tilborg is dagvoorzitter en 
inleider (30 oktober); 
- Fons Kortrijk  is naar het regio- overleg marktverkenning aanbesteding hulpmiddelen geweest. In 
januari volgt de aanbesteding.  Afstemming vindt plaats in het voorzittersoverleg op de 
eerstvolgende bijeenkomst. Problemen zitten met name in snelheid en bejegening.  
c. rapportages en afspraken, spaaragenda en ingekomen mails: 
Toevoegingen: Zie activiteitenagenda 
Er is een verzoek binnengekomen:  wil de participatieraad deelnemen aan de nieuwjaarsreceptie die 
op 3 januari in Stroud wordt gehouden? De bedoeling is ons daar te presenteren (met kraam). Dat 
doen we; in onze vergadering in november stemmen we af wie daar dan aanwezig is. 
Beursvloer Putten: Ad Blok helpt bij de organisatie evan. Datum is nog niet bekend, ergens in het 
voorjaar 2019. Morgenavond 16/10 bijeenkomst in Harderwijk :Stichting Leergeld: niemand van de 
participatieraad kan: de uitnodiging is pas  vandaag ontvangen. 
 
Agenda: we nodigen de plaatselijke ombudsman voor de vergadering van november uit: wat doet hij, 
welke vragen krijgt hij, hoe werkt hij aan bekendheid? 
19 december: ViaVé  regio reizigerspanel: toevoegen aan activiteitenagenda. 
 
 
Jaarverslag SWP:  
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Iedere werkgroep kijkt naar activiteiten van de SWP die onder haar gebied valt. De gemeente vraagt 
SWP om mee te denken in de aanpak van het tekort binnen de Jeugdhulpverlening  in Putten.  
 
c. Vooroverleg DB-gemeente 11 september 2018:  
Heleen Rijkels en Adile Aslan komen in de vergadering  van november. Het dagelijks bestuur maakt 
een rooster voor wie welke vergadering aansluit. De  Brief chronisch zieken is met aanvullingen 
vanuit de participatieraad richting gemeente gegaan: er zijn signalen dat er nauwelijks bijdrage 
overblijft, met name bij UWV- cliënten. Daar moeten wij alert op zijn. Ons doel is immers aandacht 
hebben voor de echt armen. We gaan er bij de gemeente op aandringen inzicht te geven in 
schrijnende situaties en deze te registreren. Het overleg met gemeente loopt momenteel prima. 
d. ‘luisterend oor’ 15/10’18: 
Ad Blok heeft zijn oor niet te luisteren hoeven leggen: er is niemand geweest. Het beloofde interview 
heeft niet plaatsgevonden; er heeft slechts één keer een bericht in Puttens Nieuwsblad gestaan 
(zonder afbeelding). Wilmy van de Beek gaat de volgende keer in beide Puttense bladen adverteren.  
 
 
Vacature participatieraad: 
We bespreken het aangekondigde vertrek van één van de leden per 1 januari 2019 na overleg met de 
gemeente naar aanleiding van artikel 3, lid 7 van de Verordening  Participatieraad Sociaal Domein 
Putten. Het dagelijks bestuur geeft desgevraagd uitleg over de gevolgde procedure. In het volgende 
overleg met de gemeente zal het dagelijks bestuur de interpretatie van genoemd artikel nader 
bespreken. Dit vooral omdat de Participatieraad  de noodzaak onderkent van expertise binnen zijn 
raad en daarbij speelt kennis van de plaatselijke situatie een belangrijke rol.  
 
Ad Blok wijst met betrekking op een  goede werkverdeling  op de gezamenlijke verantwoordelijkheid. 
Edwin van Harten geeft aan dat werkgroepen genoodzaakt zijn keuzes te maken, vooral bij 
bijeenkomsten en conferenties buiten Putten. 
 
Rian van Pagee raadt ons aan het aantal leden te heroverwegen. Door de grootte van de 
participatieraad wordt de werkbelasting zwaarder en gaan zaken stroperiger. Mogelijk moeten we  
de werkgroepen meer benutten. Hebben we de talenten binnen de werkgroepen die we nodig 
hebben? Communicatie is belangrijk. De PR is een fundamentele taak ! Is het een idee om 
communicatie te verdelen over alle werkgroepen?  We zijn ook kwetsbaar: in hoeverre zijn we 
vervangbaar? Voor elke persoon dient er een vervanger te zijn. Als we nadenken over taken en 
herverdeling, dan ook aandacht voor kwetsbaarheid en vervangbaarheid. Daarnaast is het belangrijk 
dat we er lol in blijven houden. Tijdens de evaluatie in januari aanstaande nemen we de genoemde 
opmerkingen mee.  
 
Met toestemming van de vergadering stelt het dagelijks bestuur een rooster van aftreden op. Op 1 
januari 2019 hebben we twee vacatures: Public Relations en een lid van de werkgroep 
participatiewet. Sybrecht van der Veen treedt op die datum terug. Gezien het belang van de 
communicatie en de vervangbaarheid binnen een werkgroep, achten we het thans nog noodzakelijk 
het aantal van tien leden te handhaven. Het dagelijks bestuur stelt een advertentie in concept op, die 
we na goedkeuring van de leden plaatsen. 
 
 
Evaluatie Ossenmarkt 10 oktober 2018: 
Wimy van de Beek heeft een kort verslag gestuurd. Jaap Plomp zal een tekst voor de website 
opstellen. Wilmy van de Beek zorgt voor foto’s. 
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4.Overleg gemeente: Eveliene Storm:       
Voortgang privacy, info en bespreken 
Twee leden van de participatieraad zijn op de bijeenkomst van BMC/sociaal domein geweest. De 
afdelingsmanager wenst graag ondersteuning van BMC bij borgen van privacy van cliëntgegevens 
binnen het sociale domein. Dit dient afgerond te zijn in april 2019. Er ligt een offerte van BMC. 
De acties zijn gericht op registratie/autorisaties van verschillende betrokkenen bij een cliënt; 
daarnaast gegevensdeling tussen verschillende hulpverleners MDO. 
In de nieuwe huisvesting wordt rekening gehouden met kleine ruimtes voor bellen enz. 
Medewerkers moeten zich bewust zijn van het gegeven dat de ruimtes meeluisteren mogelijk maakt. 
In samenwerking met Bunschoten, Putten, Leusden en Nijkerk is een functionaris 
Gegevensbescherming aangesteld. Datalekken zijn er geweest in Putten. 
Toestemmingsformulieren: die zijn niet in gebruik. In het sociale domein moet je zover mogelijk 
wegblijven van toestemmingsformulieren. Cliënten moeten in vrijheid toestemming kunnen geven: 
in geval van aanvraag binnen sociale domein is die vrijheid er niet. Wettelijk is vastgelegd welke 
gegevens uitgevraagd kunnen worden. 
Bestaande wetgeving gaat vooraf aan toestemming: dit geldt voor gemeente en beschikkingen. 
Tussen betrokken hulpverlenende partners ligt eigen regelgeving (AVG) qua gegevensdeling vast. 
In hoeverre is gegevensdeling/aanlevering van gegevens vertragend voor aanvraag wanneer iemand 
digibeet is? Het streven is erop gericht dat het zo makkelijk mogelijk wordt voor de aanvrager en dat 
gemeente dienstverlenend optreedt.  
Wanneer er aanleiding toe is, zoeken we contact met elkaar. We wachten april 2019 af. 
 
5. Aanpak Participatieraad 2019:     
- Actieplan en deelplan werkgroepen : 
we missen nog het actieplan van de werkgroep participatiewet. Het dagelijks bestuur  stelt voor om 
in voorjaar te evalueren en te komen tot een plan voor 2019 .  
 
6. Adviezen en dossiers:         
a. Registratie 2018, ter info 
b. Reactie advies cliëntervaringsonderzoek : 
    ons advies is overgenomen. 
c. Centrumplan, info: 
Ad Blok  is bijgepraat door Fons Kortrijk over zijn vraag. Chris van Tilborg vraagt  aandacht bij de 
verbouwing van het  gemeentehuis: parkeerplaatsen mindervaliden. Volgens de gemeente hoort dit 
bij het centrumplan. Fons Kortrijk  is hier alert op. 
d. Adviesaanvraag ViaVé- cliëntervaringsonderzoek: 
Fons Kortrijk: er is probleem met de bekendheid over klachtenprocedures. Wij gaan adviseren 
mensen per brief te benaderen met daarin info hoe en waar burgers hun klacht kwijt kunnen.  
19 december is er een reizigerspanel. Op het voorzittersoverleg zal Chris van Tilborg aangeven dat er 
vanuit de participatieraad  Putten een advies komt . 
e. Statushouders, Visiedocument : 
Linda van Borssum gaat een afspraak met Stefan Fiddelaar maken. Het  visiedocument is er, de visie 
ontbreekt nog, naar mening van de Participatieraad.   
f. Aanbesteding hulpmiddelen, regionaal: 
Chris van Tilborg neemt dit  mee naar het voorzittersoverleg op 30 oktober. 
 
7. Communicatie:         
a. Burgerplatform 5 november 2018:  
21 mensen hebben zich aangemeld, waarvan 12 cliënten, 5 mensen van de gemeente en 4 uit het 
netwerk. Eén mevrouw wil komen, maar dat lukt niet; ze heeft een negatieve ervaring met  de 
tegemoetkoming chronisch zieken. 
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Uitnodiging is verstuurd in gemeente- envelop. De volgende keer werken we met eigen enveloppen 
(logo participatieraad). 
Advertenties volgen nog. De politiek is, zover  nu bekend,  afwezig wegens fractieberaad.  
Heeft iemand spullen nodig voor de burgerplatform, dan  aangeven bij Edwin van Harten. Hij maakt 
een draaiboek voor de avond zelf. 
Stelling voor Jeugd en Sport moet nog gemaakt worden . Alle stellingen worden voorafgaand aan 
burgerplatformavond gemaild naar de leden ter voorbereiding. 
Rode Tekstballonnen van de stellingen kunnen geprint en opgehangen worden in Stroud: als 
uitnodiging en voor de avond zelf. (actie Wilmy van de Beek). 
We hebben nieuwe pennen nodig en een ander gadget. De arceerstiften zijn bijna op. Is een keycord 
en chocolaatjes een idee? De vergadering gaat akkoord met dit voorstel. Wilmy van de Beek regelt 
dit. Daarnaast komen er 25 jaarverslagen bij.  
 
b. Website, content door werkgroepen: 
Jaap Plomp en Chris van Tilborg  zijn bij Theo van de Kamp geweest. Hij gaat de kleurstelling 
aanpassen. 
Werkgroep: inleidende tekst van werkgroep voor 1 december aanleveren bij het dagelijks bestuur: 
kijk naar de tekst in jaarverslag en in folder; enkele zinnen. Wat doet de werkgroep: wat is de kern. 
Graag in begrijpelijke taal. Begin januari kan de aangepaste website in de lucht. 
 
Kan het geregeld worden dat wanneer er wijzigingen zijn op de website dit ook te linken aan 
Facebook? 
 
 
c. Etentje einde jaar, datum en plaats vaststellen: 
21 december 19.00 uur. We nemen dan tevens afscheid van twee vertrekkende leden. Fons Kortrijk 
komt met een voorstel voor restaurant en gaat reserveren. 
 
8.Rondvraag:          
Geen 
Sybrecht van der Veen ondergaat morgen operatie. (sterkte!) 
 
9. Reflectie: 
Er liggen nog een paar zaken open voor evaluatie.    
 
10. Sluiting: 
Chris van Tilborg sluit de vergadering om 21. 47 uur.   
 
Jantine Dekker 
Jaap Plomp                                      
 
 


